
Recreatiepark West-Friesland
Brief aan de griffier.

Spreektijd 28 mei 2025
Toevoeging aan stukken
Aan het college en de gemeenteraad.

Geacht college en geachte gemeenteraad,

Allereerst dank dat u dat u mij 28 mei 2025 spreektijd heeft gegeven.

Ik ben Sandra Ketting. Sommigen van u kennen mij al. Ook de oud burgemeester Dhr. Van den 
Hengel. Een tijdje geleden is de werkgroep “red het recreatiepark” opgericht. Inmiddels hebben we 
een vereniging “Samen staan we sterk RPWF” Hiervan ben ik de secretaris.

Wat willen wij als vereniging:

- Het behouden en revitaliseren van ons park.
- Het opkomen voor leden die hier noodgedwongen wonen.
- Het vertegenwoordigen van de wensen van alle leden.
- Gezamelijk handelen tegen een bestuur wat niet naar de leden luistert.

Hoe willen wij revitaliseren:

- Met de gemeente in gesprek gaan over criminaliteit, corruptie, geweld en ondermijning.
- Herinstellen van een belangencommissie die toeziet op onderhoud van de kavels.
- Wijziging statuten en aanpassen aan de W.B.T.R. Ook bijvoorbeeld dat eigenaren niet meer dan 2
   percelen bezitten om huisjesmelkerij tegen te gaan.
- Seizoensactiviteiten organiseren.
- Extern professioneel bestuur aanstellen
- Aantrekken van recreanten. Wij denken dat dit mogelijk is omdat er heel veel parken in Noord-
  Holland worden opgeheven.

Wij willen opkomen voor eigenaren die hier noodgedwongen wonen. Situatie op de woningmarkt is
bekend. De wachtlijsten voor de sociale huurwoningen ook. De prijzen op de huizenmarkt ook. Wij 
willen niet dat deze mensen uitgezet worden. Dit zijn mensen die geen overlast veroorzaken en hun 
perceel goed onderhouden. Wij willen in gesprek met de gemeente om deze groep mensen (tijdelijk)
geregistreerd te laten wonen. Handhaving kan zich dan richten op de echte criminelen en 
overbewoning. Hierin willen we samenwerken met de gemeente om deze problematiek aan te 
pakken. 
 
Het plan om te transformeren naar wonen is nooit onderzocht of er draagvlak was onder de leden. 
Op 9 Juni 2024, is dit plan in een ALV gepresenteerd en moest er over meteen over gestemd 
worden. Leden waren totaal van slag, emotioneel en verdrietig. Met name de caravan eigenaren 



waren bang om alles te verliezen. Tweedeling op het park was een feit. De werkgroep red het 
recreatiepark werd opgericht om leden correct te informeren en vragen te gaan stellen.
De koffiemomenten die er zijn geweest op het park met de gemeente heeft meer vraagtekens 
opgeroepen onder de leden. Ook waren de uitspraken op die momenten misleidend inzake WVG en 
betrokkenheid van de provincie. Wij moesten stemmen voor extra bijdragen van totaal 340.000 euro
verdeeld over 2 jaar voor ontwikkeling van dit plan. De intentieverklaring lag er met de nota van 
uitgangspunten die nog niet allemaal waren besproken. Er zijn meerdere versies van de 
intentieovereenkomst geweest zonder dit duidelijk te communiceren aan de leden. Er werd 
gesproken over recreëren maximaal 5 jaar later werd gesproken over een uitsterfbeleid. Dit stond 
haaks op de nota van uitgangspunten. Al deze tegenstrijdigheden hebben geleid tot de oprichting 
van de vereniging ‘samen staan we sterk RPWF’ om alle leden te kunnen vertegenwoordigen. Wij 
hebben de leden wel gevraagd wat ze wilden, op dit moment weten we dat 40% van de leden tegen 
het transformeren is van ons park tot nu toe. Helaas krijgen we heel veel tegenstand van 
huisjesmelkers, mensen met alleen financiële belangen en veel (soms) agressief ronselen van 
stemmen onder valse voorwenselen.

Wij als vereniging “Samen staan we sterk RPWF”vinden dat het huidige en enkele oud 
bestuursleden ons park niet goed vertegenwoordigen. Het bestuur negeert de W.B.T.R., statuten en 
het regelement. De huidige bestuursleden hebben alleen financiële binding met het park. Niet 
geschikt om een recreatiepark te leiden. Ook de communicatie/openheid en eerlijkheid naar de 
leden is ver te zoeken binnen het bestuur.

Ook de meerderheid van de Duitse leden hebben een advocaat in de arm genomen om de 
intentieverklaring verklaring te laten toetsen. Ze hebben in de ALV van 18 mei jl. aangegeven dat 
zij zich onthouden van stemming op aanraden van hun advocaat. 

Wij zouden heel graag met de gemeente in gesprek gaan en de mogelijkheden bespreken.

Mvg.Sandra Ketting
Vereniging Samen staan we Sterk
(Secretaris)

Bijlage: erbij doen

Griffier@opmeer.nl

Intentieverklaring van 3 mei.
Notulen 18 mei 2025


